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Vragen van het lid Agema (PVV) aan
de minister van Volksgezondheid,
Welzijn en Sport over het bericht dat
verzekeringsmaatschappijen
voorkomen dat ziekenhuizen
opdraaien voor medische blunders.
(Ingezonden 31 juli 2008)

1
Bent u bekend met het opinie-artikel
«Ziekenhuis laat vooral claims goed
wegwerken»?1

2
Wat is uw reactie op de stelling dat
verzekeringsmaatschappijen er vooral
op uit lijken te zijn claims inzake
medische blunders ongegrond te
laten verklaren?

3
Wat is uw reactie op de conclusie dat
op deze manier de cijfers omtrent
medische blunders een te zonnig
karakter krijgen?

4
Heeft u enig zicht op het aantal
gevallen van medische blunders
waarbij de claim op discutabele
gronden ongegrond wordt verklaard?
Zo neen, per wanneer kun u daar
inzicht in verschaffen?

1 «Ziekenhuis laat vooral claims goed
wegwerken», de Volkskrant, 29 juli 2008.

Tweede Kamer der Staten-Generaal 2
Vergaderjaar 2007–2008 Vragen gesteld door de leden der Kamer

0708tkkvl2070826580
Sdu Uitgevers
’s-Gravenhage 2008 Tweede Kamer, vergaderjaar 2007–2008, Vragen


